
Financieel jaarverslag 2023, kascontrole en beleidsplan 2024 VVQREA

Resultatenrekening: Zowel een flinke meevaller als een flinke tegenvaller dit boekjaar 2023. De 
meevaller; onze investering in ASN duurzame fondsen leverde een netto rendement op van 12,42 %, 
€ 19.310,11. De tegenvaller; sinds de opening van het handelsplatform van de Triodos certificaten 
kelderde de koers enorm. Dit resulteerde in een verlies van € 34.038,22. Triodos cash dividend en 
koers stijging van Triodos beleggingsfondsen brengen e.a. weer enigszins in evenwicht. Doordat 
contributies en donaties in 2023 licht zijn gestegen, en de reguliere uitgaven aan QCEA min of meer 
gelijk zijn aan de begroting, kunnen we het jaar afsluiten met een beperkt verlies op de balans.

Balans: Een negatief saldo 2023 van € 20.549,38 is gezien de uitgaven aan QCEA en de waardedaling 
van Triodos certificaten beperkt te noemen. 

Begroting: Op de begroting 2023 was een verlies ingecalculeerd van € 12.340.                                     
Dat is overschreden omdat de waardedaling van Triodoscertificaten buitenproportioneel is gebleken.

Kascontrole: Controle heeft plaats gevonden door Kees Nieuwerth en Saskia Kühlmann.                   
Een akkoord verklaring is in het bezit van de penningmeester

Beleidsvoornemen en Begroting 2024:  We vragen de leden om in te stemmen met een verhoging 
van de bijdrage aan het QCEA budget 2024 van € 30.000. Gezien deze extra bijdrage bovenop de 
reguliere bijdrage van € 27.800 gaan we in 2024 het VVQREA kapitaal flink aanspreken. Het bestuur 
van VVQREA antwoordt hiermee op een dringend verzoek vanuit QCEA om een meer ambitieus 
programma op het gebied van klimaat te gaan uitvoeren. Een begroting 2024 met daarop de 
vermelding van de extra uitgave ligt ter besluitvorming voor aan de ledenvergadering.                             
Vanwege rente stijgingen en verkoop van effecten op een gunstig moment kan het te verwachten 
negatieve saldo eind 2024 enigszins afgezwakt worden. Ook zouden er weer deposito’s aangekocht 
kunnen worden om de jaren daarna verzekerd te zijn van minder fluctuerende inkomsten. Verder 
vragen we de leden ons attent me maken op eventuele fondsen die we als bestuur zouden kunnen 
aanspreken t.b.v. QCEA projecten.


